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Vážení spoluobčané,

Vydává obec Bulhary| Číslo 92 | Ročník 2024

Vyšlo 26. 3. 2024

pomalu nám nastává jaro a  s  tím 
spojené práce na poli. Vstup do roku 
2024 jsme začali renovací naší požár-
ní zbrojnice. Byly opraveny elektrické 
rozvody, rozvodná skříň a  ovládání, 
nainstalován nový alarm.

19.2. pořádala naše obec divadel-
ní představení Sexem ke štěstí. Účast 
byla hojná a představení mělo u divá-
ků velký ohlas. 

Jako další plánujeme renovaci du-
bových desek na mostu přes Dyji.

Před námi jsou svátky jara, pře-
jeme vám, aby byly co nejveselejší 
a plné barev.

Jiří Osička, starosta obce
Denisa Homolová,místostarosta obce

Zahrádkáři Bulhary z.s.
Dobrý den.
Máme tady jaro. Pomalu se otepluje, sluneční paprsky 

už nabírají na síle. Dny se prodlužují, což má pozitivní vliv 
jak na lidi, tak na přírodu. 

Jak si někteří z  Vás mohli všimnout, tak výbor spolu 
s některými členy pilně připravuje Výstavu vín. V sobotu 
9.3. proběhla v kulturním domě degustace vín. Celkově se 
nám sešlo 515 vzorků, které ohodnotilo 38 degustátorů, za 

což jim patří velké díky. S jistotou mohu říct, že si vybere 
každý. Škála vín je totiž široká a jistě uspokojí i ten nejmls-
nější jazýček. 

Tímto bych chtěla moc poděkovat všem vinařům, kteří 
poskytli svá vína na Výstavu vín.

Co se týká hodnocení, tak je následující:
Šampionem bílých vín se stal Hibernal, Osička Jiří, Bul-

hary.
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Šampionem růžových vín se stalo Rosé Frankovka + 
Merlot, Bajko Jan, Milovice.

Šampionem červených vín se stala Směs červená, Max 
Dresler & Dočkal Vít, Nad Sklepy, Bulhary.

Letošní, již 49. Výstava vín, se uskuteční již tradičně 
v kulturním domě v sobotu 23.3.2024. 

Dne 27. dubna nás čeká Výroční členská schůze, kde se 
bude projednávat činnost celého spolku za loňský rok. 

Tímto všem přeji hodně zahrádkářských úspěchů a také 
mnoho zdraví. 

Za Zahrádkáře Bulhary z.s.
Bc. Martina Homolová, předseda  

Mužácký sbor Pulgárčané
Přátelé folklóru a lidových tradic,
od začátku nového roku se v na-

šem souboru neudálo nic nového. 
Pokračujeme ve spolkové činnos-
ti pravidelnými zkouškami na naší 
zkušebně. V  sobotu 9. března jsme 
vystoupili na MDŽ v  našem kultur-

ním domě, kde jsme měli 15 minuto-
vé pásmo písní.

 Blíží se termín naší hlavní folk-
lórní akce, a to již tradiční „Mužácké 
kosení lúky“, které se uskuteční na 
louce U  kostky 04.05.2024 od 8.30 
hodin. Opět budou k dispozici párty 

stany, bohaté občerstvení a  k  dobré 
náladě přispěje cimbálová muzika. 
Srdečně zveme všechny naše přízniv-
ce. O další naší činnosti vás budeme 
informovat v  následujícím Občasní-
ku.

Za MS Pulgárčané Václav Trucla
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SK ST Bulhary z.s.

NS Hrozének Bulhary, z.s.

Sezóna 2023/2024 stolním tenistům pomalu končí. 
Do konce soutěže zbývají A-mužstvu  poslední 2 zápasy 
a B-mužstvu již jen jeden zápas. A-mužstvo po loňských 
sestupových starostech zabojovalo a drží v tabulce 3.třídy 
5.místo.

B-mužstvo se letos „hledalo“ a patří mu předposlední 
místo ve 4.třídě. Vzhledem k jistotě, že se nebude letos se-
stupovat nehrálo zápasy pod žádným tlakem a šanci zahrát 
si dostali všichni hráči.

V  prosinci jsme uspořádali Vánoční turnaj. Tak jako 
vloni se soutěžilo ve 3 kategoriích. Registrovaní hráči SK 
ST Bulhary, děti do 15 let a neregistrovaní hráči. Bohužel 
poslední dvě kategorie byli obsazeny jen symbolicky. Je to 
škoda, protože se turnaj odehrál v  pohodové atmosféře 
a pro vítěze kategorií byli připraveny poháry. Mistrem klu-
bu SK ST Bulhary se pro rok 2023 stal Jiří Polanský, který 

ve fi nále porazil Petra Malovaného a obhájil loňský titul. 
Potvrdil tak pozici momentálně nejlepšího hráče v klubu. 
Kategorii dětí vyhrála Claudie Polanská. Kategorii neregis-
trovaných vyhrál Karel Čapka.

Děkujeme všem hráčům za účast, pořadatelům za 
přípravu, průběh a  výborné občerstvení. Po zkušenos-
tech z letošního turnaje a minimálním zájmem neregis-
trovaných hráčů se bude muset vedení klubu zamyslet 
jakou formou a v jakém termínu uspořádat turnaj v roce 
2024.

Pokud někdo projeví zájem hrát stolní tenis nebo 
bude mít chuť si jen přijít pinknout může se obrátit pro 
informace na kteréhokoliv našeho hráče nebo poslat do-
taz na adresu  pavel.lebloch@gmail.com

Za SK ST Bulhary
Pavel Lebloch

Dětský soubor:
Hned od nového roku jsme 

měli hodně práce s nácvikem 
jarního pásma a  samozřejmě 
s přípravou krojového plesu.

 Dětský krojový ples 28.1. 
v Bulharech začal Českou be-
sedou. Doprovázeli nás k po-
slechu a  tanci DH Horno-
bojané. Pozvání přijali čtyři 
soubory z  Břeclavi, Tvrdonic 
,Moravského Žižkova a  Drn-
holce.Děti měli soutěže, ob-
čerstvení a snad si užili atmo-
sféru jako já . 

Fašanková zábava 11.2. 
Tvrdonice. To byla další akce 
na které jsme se chtěli ukázat 
. Bohužel všechny děti odjíž-
děli na jarní prázdniny, tak 
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účast byla hodně malá . Ale i  tak 
nám to nahradilo aspoň s  částí Fa-
šank, který u nás nebyl k vůli absen-
ci děti . 

Dětský krojový ples 18.2. ve sta-
ré Břeclavě . Do Břeclavi na krojový 
ples jezdíme pravi-delně každý rok. 
Na pořadu byla Česká beseda. Hod-
ně soutěží a  plno souborů z  okolí 
a také že Slovenska. 

Do dalších měsíců máme již na-
bitý program, kde nás můžete vidět. 

9.3. MDŽ Bulhary
17.3. Jarní zpívání Hlohovec

23.3. Fašanky, Fašanky velká noc 
ide Skanzen Strážnice 

Lenka Lá-niková 

Ženský sbor:
Ženský sbor se na konci roku 

2023 zdárně uvedl na Vánoční štěd-
rovečerní mši 24.12.2023.

Po  vánočních a novoročních svát-
cích  zahájil  letos  ženský sbor  kon-
cem ledna opět pravidelné zkoušky 
zpěvu  a výuky lidových písní. V led-
nu naše členky pomáhaly při přípravě 
a průběhu 17. dětského  krojovaného 

plesu, který NS Hrozének pořádal. 
Zapojily se do  poroty, která  hodno-
tila soutěžící  taneční páry, z  nichž 
vítězem a  zároveň králem plesu, se 
stal taneční pár Tonda a  Anička ze 
souboru Břeclavánek z Břeclavi.

Podle plánu činnosti NS Hrozé-
nek na letošní rok 2024  uspořádá 
ženský sbor

5. července 16.ročník setkání žen-
ských sborů. Kromě vlastních akcí 
pořádaných Hrozénkem, se ještě sbor, 
na základě pozvání, zúčastní  do kon-
ce pololetí dvou folklorních akcí.

ČSŽ Bulhary
Milí spoluobčané, máme tu rok 2024. Ten jsme zahájili 

VČS za účasti 30 členek. Z plánovaných akcí na tento rok 
už jedna proběhla dne 9. března – tradiční oslava MDŽ. Po 
pěkném přivítání a přání ženám starostou Jiřím Osičkou, 
své milé básničky přednesly děti z místní MŠ. Poté před-
vedly své pásmo, pod vedením Lenky Láníkové, děti z NS 
Hrozének. Následovalo skvělé vystoupení dechové hudby 
ZUŠ Mikulov, které pro nás zprostředkoval p. Milan Čejka. 
Program uzavřeli svým zpěvem muži z Pulgárčanů.

Tato akce bývá každoročně hojně navštěvovaná, ale ten-
tokrát byl, k naší radosti, sál opravdu plný. Při vstupu obdr-
žela každá žena květináč primulky. Všechny vystupující děti, 

včetně ZUŠ dostaly balíček s pamlsky. Po programu násle-
dovala volná taneční zábava za doprovodu skupiny Apollo 
z  Lednice. Nechyběla ani bohatá tombola, na níž mimo 
jiné sponzory přispěly také ženy z ČSŽ. Všem vystupujícím 
a sponzorům touto cestou moc děkujeme. Náš dík patří také 
paní ředitelce a učitelkám z MŠ a panu Milanu Čejkovi. Celý 
tento program oživila prezentace fotografi í z našich akcí. 

Další náročnou akcí bude oslava MDD dne 1. června.
Přejeme všem krásné blížící se velikonoční svátky a pří-

jemné jarní dny
Budlanská Alena
Jednatel ZO ČSŽ 
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Místní skupina MRS Bulhary
Místní skupina MRS Bulhary za-

hájila svou činnost v roce 2024 prací 
kolem vody. V lednu a únoru proběh-
ly práce na Starém splavu a  také na 
Starém rameni u  Chaty. Pořád platí 
sleva na povolenku za odpracované 
hodiny, což jen letos při prodeji povo-
lenek bylo více jak dvě desítky rybářů 
z Bulhar. Navíc se začátkem března do 
práce zapojili i děti a na Kostce si tak 
zvelebují vodu na kroužek. 

Dne 4.2. proběhla „Výroční (ná-
hradní) členská schůze“ pobočného 
spolku Rakvice tentokrát v  kultur-
ním domě v Bulharech. Příští schůze 
bude opět v  Sokolovně v  Rakvicích. 
Na schůzi byl bohužel zvolený termín 
dost nešťastně, jelikož se kryl s jarní-
mi prázdninami, což se projevilo na 
účasti. Účastnilo se celkem 74 rybá-
řů, což mohlo být určitě lepší v  jiný 
termín. Na schůzi se mimo jiné řešil 
nový informační systém, na který na-
jede MRS od roku 2025. Tento infor-
mační systém je momentálně ve zku-
šebním provozu a náš pobočný spolek 
Rakvice se do toho také zapojil. Ka-

ždopádně to pro rybáře nic nového 
neznamená a  nejbližší prodej povo-
lenek bude probíhat jako letos.

Rybářský ples proběhl tradičně 
v únoru tentokrát dne 24.2. a na ple-
se se nám o  zábavu starala dechová 
hudba Šohajka z Dolních Bojanovic. 
Ples provázela výborná nálada, dobré 
jídlo a bohatá tombola.

Další akce chystáme již brzy. Za-
čneme rybářskými závody dospě-
lých, které se budou konat dne 18.5. 
na „Starém rameni u  Chaty“ a  dru-
hý den tedy 19.5. na stejném místě 
závody dětí. Poté budeme dne 15.6. 
pořádat „MEMORIÁL KAPRA ŠU-
PINÁČE“ jako rybářské závody pro 
ženy na KOSTCE. Všechny tyto akce 
vyžadují ještě hodně přípravy a prá-
ce hlavně kolem vody. Kdo se chce 
zapojit do práce a tímto nám pomo-
ci, může se nahlásit u pana Roberta 
Fišera. Dne 13.7. proběhne „LETNÍ 
NOC“ s  živou hudbou a  opékáním 
prasátka. Konec roku dne 31.12. za-
končíme opět „SILVESTROVSKOU 
ZÁBAVOU“. Na všechny tyto akce 

vás tímto srdečně zveme a těšíme se 
na hojnou účast.

V  průběhu března začne v  Bul-
harech pracovat také Rybářský krou-
žek, který opět povede pan Kamil Puc 
s  Milanem Čejkou a  navíc se připojí 
do týmu paní Veronika Václavková, 
které v případě zájmu neváhejte kon-
taktovat. Kroužek začne na zasedačce 
obecního úřadu, kde se probere něja-
ká teorie a příprava ne jen na zkoušky 
ale i k vodě. Po probrání nutné teorie 
se opět kroužek přesune především na 
Kostku a to nejčastěji v pátek odpole-
dne nebo sobotu dopoledne, tak jak 
už je zvykem. Následně pak v termí-
nu 2.6. a  popřípadě 23.6. proběhnou 
zkoušky pro nové zájemce o Rybářský 
lístek v klubovně MRS Rakvice, samo-
zřejmě ne jen z řad mládeže.

Jelikož je toto první letošní pří-
spěvek, tak na rok 2024 přeji všem 
rybářům hodně pěkných chvil u vody 
a skvělých rybářských zážitků a všem 
přeji „Petrův zdar“

Aleš Řezáč, předseda 
Místní skupiny MRS Bulhary
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SDH Bulhary

TJ Sokol Bulhary

KAS 

Rádi bychom vás informovali o činnosti SDH a JSDH
V  lednu jako koždoročně proběhla výroční členská 

schůze, na které jsme  také přivítali naše dlouholeté přá-
tele z družební organizace DHZ Smolenice.

V měsíci lednu také započala rozsáhlá rekonstrukce 
elektroinstalace hasičské zbrojnice, která už několik let 
byla v havarijním stavu. Na této rekonstrukci se podíle-
li i samotní členové JSDH. I přes stížené podmínky při 
rekonstrukci vyjela jednotka ke dvou zásahům v  jeden 
den, jednalo se o spadené stromy na komunikaci. 

Děkujeme obecnímu úřadu a  celému zastupitelstvu 
za vstřícný postoj k rozsáhlé akci rekonstrukce. 

Dále bychom také rádi poděkovali za finanční dar 
vinařství hubis-valigura. Z poskytnutých financí byl za-

koupen ochranný oděv proti bodavému hmyzu. 
Jsme velmi rádi, že se jednotka rozrostla o nové čle-

ny, jmenovitě: Milan Juřena, Jakub Kučera a v neposled-
ní řadě i první žena ve výjezdové jednotce Jana Samco-
vá., Doufejme, že nebudou poslední. 

Probíhá zaškolování členů jednotky, v měsíci březnu 
se dva členové zúčastnili školení velitelů a  dva členo-
vé školení strojníků na ÚO Břeclav, v květnu pojednou 
dva členové na třídenní školení velitelů družstev do ško-
lícího zařízení Tišnov a  následně odjede šestice členů 
v  červnu na dvoudenní školení zdravotnického kurzu, 
aby si prohloubili své znalosti v  oblasti první pomoci 
a používání aed. Přejeme všem zúčastněným hodně zda-
ru při absolvování.

Naše mužstvo přezimovalo na 5. 
místě tabulky, tým proto nezahálí 
a  pod vedením trenéra Miloše Tráv-
níčka začal zimní přípravu již v  půli 
ledna, pravidelně trénuje na umělé 
trávě v Lednici. Nyní řešíme také pří-
pravná utkání, ale vše je zatím ve fázi 
domlouvání. Jelikož zejména horní 
polovina tabulky soutěže je velmi 
vyrovnaná a  mužstva mezi druhým 
až šestým místem dělí pouze rozdíl 
tří bodů, čekají nás tedy na jaře ještě 
napínavá utkání. Během domácích 

zápasů budeme určitě spoléhat i  na 
podporu našich fanoušků. Věříme, že 
nás přijdou povzbudit v  hojném po-
čtu a my na oplátku předvedeme dob-
rý fotbal. V prvním domácím utkání 
přivítáme Březí v sobotu 6.4. v 16:00, 
další domácí zápas odehra-jeme proti 
Pavlovu v  sobotu 20.4. v  16:00. Bě-
hem května sehrajeme na domácím 
hřišti celkem tři utkání, první z nich 
bude proti Kosticím B v  sobotu 4.5. 
v  16:30, další pak proti současnému 
lídrovi soutěže Klentnici v  sobotu 

18.5. v 16:30, o týden později v sobotu 
25.5. v 16:30 se pak doma střetneme 
s  týmem Valtice B. Sezonu zakončí-
me v  domácím prostředí posledním 
zápasem sezony proti Kobylí B/Vr-
bice, zápas se odehraje v  sobotu 8.6. 
v 16:30. Během zimní přestávky jsme 
zainvestovali také do nových sítí a po-
řídili no-vou sadu dresů, snad našim 
hráčům přinesou štěstí a  nakopnou 
nás ke kvalitním výko-nům.

za TJ Sokol Bulhary
Stanislav Kachyňa

Klub aktivního stárnutí - KAS
náš klub se skládá z obcí Lednice, Bulhary, Pavlov, Nej-

dek, Hlohovec.
Máme 190 členů z toho 50 z Bulhar.
Každý měsíc jezdíme do termálů Velký Meder, navště-

vujeme divadelní představení, letos pořádáme plavbu po 
Baťově kanále. Každý rok jezdíme na Florii do Kroměříže. 
Navštívíme zámek Telč a Bojnický zámek, každoročně se 
setkáváme na Sportovním dni. Navštěvujeme se se sloven-

skými přáteli v Trnavě na jarmarku a přátelé za námi jezdí 
na Mikulášskou zábavu. Konec roku plánujeme zakončit 
výletem na vánoční trhy.

Veškeré akce bychom nemohli uskutečnit za fi nanční 
podpory obcí.

Za to také velmi děkujeme panu starostovi a zastupitel-
stvu obecního úřadu Bulhary.

Za Kas
Kamila Feniková
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POŠTA PARTNER
Česká pošta Partner - provozovatel OBEC Bulhary, by 

Vás ráda informovala o rozšíření sortimentu pro naše obča-
ny o produkty pro naše čtyřnohé mazlíčky od fi rmy JK ANI-
MALS, které již můžete při návštěvě pošty partner již zakoupit. 
Dále jednáme a bude zahájen prodej dostupných léčiv od fi rmy 
LÉČIVA-MEDIPOINT. Mysleli jsme i na děti a bude zde mož-
nost zakoupit kreativní a tvořivé pomůcky a sešitky s možností 
použití nálepek, vodního malování, magnetek a dalšího dět-
ského zboží od fi rmy JIŘÍ MODELS. Rozšiřujeme i sortiment 
papírenského druhu ve spolupráci s  fi rmou ARIA-CARDS. 
Můžete si zakoupit i jednorázové elektronické cigarety od fi r-
my EL CEEGO. Těším se na Vaši návštěvu POŠTY PARNER 

PEKOVÁ MARCELA

Společenská kronika
Blahopřejeme občanům naší obce,
kteří oslaví  svá životní jubilea 
v období od dubna do června 2024:

Körber Ladislav
Malovaný Zbyněk
Kachyňová Miroslava
Sítek Radomil
Kadlecová Marcela
Slezarová Martina
Krůtil Josef
Malata Marian
Eff enberger Miroslav
Koželuhová Anna
Podrazil Tomáš
Slezarová Žofi e
Peprníček Radim
Pastyřík Jaroslav
Malinová Emilie
Kallupp František

V  období od října do prosince 2023 
opustili naše řady: 
Lebloch Pavel
Koželuhová Štěpánka

Knihovna Bulhary
Březen je měsícem knihy. Naši knihovnu navštívily děti z MŠ Bulhary.

Dobrovolný svazek obcí Lednicko-valtický areál (DSO LVA)
I  když jsme teprve v  začátcích nového roku, Valná 

hromada DSO LVA se sešla již 2 x a stanovila si hlavní 
body a priority pro rok 2024.

Biosférickou rezervaci Dolní Morava (BRDM) pod-
poruje DSO LVA již několik let. Biosférické rezervace 
jsou oblasti s ekosystémy, které jsou mezinárodně uzná-
ny v programy UNESCO Člověk a biosféra. Jeho cílem 
je podpořit rozumné a  trvale udržitelné využívání pří-
rodních zdrojů a zlepšení vztahů mezi člověkem a pří-
rodou. V  loňském roce se BRDM pokusila o  rozšíření 

hranic a také o změnu názvu. Jelikož název Dolní Mo-
rava je spojován s  turisticky oblíbenou lokalitou Dolní 
Morava v Pardubickém kraji, zažádala BRDM o změnu 
názvu na Dolnomoravský Biosférický Region.

Pan Mgr. Radek Galousek představitel destinační 
společnosti v  regionu, pravidelně navštěvuje zasedání 
svazku a  informuje starosty o  fungování destinačního 
managementu. V předchozím roce byla vyřešena změna 
názvu turistické oblasti a to na Lednicko-valtický areál 
a  Hustopečsko. S  tímto aktem souvisí následná změna 
názvu destinační společnosti.
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MŠ Bulhary
Zimní období v mateřské škole 
S příchodem nového roku 2024 při-

šla do naší mateřské školy i  nová paní 
učitelka. Připravila si pro děti zajímavý 
projekt o ptácích v zimě. Všechny to ná-
ramně bavilo, vyrobili jsme si dřevěná 
krmítka, která jsme pověsili na školní 
zahradě. Každý den měly děti možnost 
pozorovat a poznávat život ptáků na za-
hradě, na vycházce v okolí mateřské ško-
ly nebo i při sledování online přenosu ze 
záchranné stanice v  Makově.  Zjistily, 
proč je důležité o ptáky v zimě pečovat, 
kde se schovávají před mrazem a zimou, 
čím se živí apod. Děti pro ptáčky připra-
vily i lojové koule, které pověsily na keře 
a stromy v obci. Na ptáčky jsme si také 
zahráli při pohybových hrách, napodo-
bovali jsme jejich pohyby a zvuky, které 
vydávají, říkali jsme si básničky, zpívali 
písničky, kreslili je, dávali si hádanky, p y j y

četli pohádky a také jsme se toho hodně 
naučili. Všechny děti v naší školce musí-
me pochválit, zvládly to na jedničku.

Bc. Lucie Sklenářová 

Zvířecí kamarádi ve školce
Měsíc únor do naší mateřské školy 

opět přinesl spoustu pozoruhodných zá-
žitků. Zavítali k nám noví zvířecí kama-
rádi, tři šneci a rybička. Od prvního dne 
se o ně děti snažily příkladně starat, krmit 
je a učit se zodpovědnosti za živá stvoře-
ní.  Začali jsme si povídat o mazlíčcích, 
které mají děti doma, přinesly jejich fo-
tografi e a vyprávěly, jak o ně pečují. Nej-
častějším mazlíčkem našich dětí byl pes. 
Avšak ne všechny ho mají možnost mít 
doma. Proto se paní ředitelka rozhodla 
připravit pro děti program s pejsky, aby-
chom si je užili všichni. Nejdříve pro ně 
děti upekly sušenky ze zdravých dobrot. 

Když bylo pohoštění hotové, navštívili 
nás tři canisterapeutičtí  psi se skvělou 
paní terapeutkou. Bylo to velmi pří-
jemné dopoledne, obrovský zážitek pro 
děti, které měly možnost si s pejsky hrát, 
pomazlit se, společně relaxovat i  cvičit. 
Také se dozvěděly, pro koho jsou tito psi 
určeni, jak moc umí pomoci lidem, kteří 
to potřebují. Za odměnu dostali od dětí 
sušenky. Jejich návštěva všem přinesla 
dobrou náladu, radost a úsměv na tváři. 
V rámci tohoto projektu se naše školka 
zapojila i do sbírky pro psí útulek v Bul-
harech. Rodiče dětí celý měsíc přinášeli 
vše potřebné a nebylo toho málo. Za ma-
teriální i  fi nanční dary moc děkujeme. 
Měsíc jsme úspěšně zakončili karneva-
lem a už se těšíme na jaro. Máme opět 
nabitý program, tak nám držte palce, ať 
se nám vše vydaří!

Bc. Lucie Sklenářová

V lednu svazek obcí podal žádost o dotaci z Progra-
mu rozvoje venkova na pořízení sanitárních přívěsů pro 
obce LVA. Dále schválil celkem 400 tis. Kč na podporu 
spolků v regionu. V březnu se jednání svazku zúčastnily 
zástupkyně úřadu práce z Břeclavi. Paní ředitelka Mgr. 
Ivana Benáčková, která představila nové dotační výzvy 
Ministerstva práce a  sociálních věcí a paní Ing. Tereza 
Gajdušková přednesla změny pro poskytování dotace na 
veřejně prospěšné práce (dále VPP). Nízká částka, která 
byla alokována pro letošní rok, bude mít negativní vliv 
na financování VPP.  

V  dubnu čeká starosty setkání s  představiteli obcí 
Weinviertelu a Dolního Rakouska. Cenná výměna zku-
šeností a  přeshraniční spolupráce hrají důležitou roli 
v propojení příhraničních oblastí s možností nabídnout 
tak návštěvníkům i jiná méně objevená zajímavá místa. 

V letošním roce bude svazek obcí pokračovat v jeho 
popularizaci Lednicko-valtického areálu, jak na regio-
nální, tak i přeshraniční úrovni.

Za DSO LVA -  Bc. Karolína Damborská -  tajemnice


